



Date: 25 November 2025

التاريخ: 25 نوفمبر 2025

Kind Attn. Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Notification of issuance of resolutions
by circulation by the Board of Directors of TWO
POINT ZERO GROUP PJSC**

**الموضوع: إخطار بإصدار قرارات بالتمرير
لمجلس إدارة شركة مجموعة تو بوينت
زيرو ش.م.ع.**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

We would like to inform you that the Board of Directors of TWO POINT ZERO GROUP PJSC ("Company") has passed the following written resolutions by circulation at 3:30pm on Tuesday, 25 November 2025:

نود إفادتكم علماً بأن مجلس إدارة شركة مجموعة تو بوينت زيرو ش.م.ع. ("الشركة") قد أصدر القرارات التالية بالتمرير في تمام الساعة الثالثة والنصف عصرًا بتاريخ اليوم الموافق الثلاثاء 25 نوفمبر 2025:

1. Accept the resignations of Mr. Ali Rashed Mohammed Rashed Al Rashdi and Mr. Hamad Mohammed Suhail Al Yabhouni Al Dhaheri from their membership in the Company's Board of Directors.
2. To Invite the Company's general assembly to convene on December 18, 2025 (or any other date as approved by the Securities and Commodities Authority), to elect nine members to the Company's Board of Directors.

1. قبول الاستقالات المقدمة من كلاً من السيد/ علي راشد محمد راشد الراشدي والسيد/ حمد محمد سهيل اليبهوني الظاهري من عضوية مجلس إدارة الشركة.
2. دعوة الجمعية العمومية للشركة للانعقاد بتاريخ 18 ديسمبر 2025 (أو في أي تاريخ آخر توافق عليه هيئة الأوراق المالية والسلع) لانتخاب تسعة أعضاء لمجلس إدارة الشركة.

Thank you and regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

سامية بوعزة - الرئيسة التنفيذية

Samia Bouazza – Chief Executive Officer

Copy to:

Securities and Commodities Authority (SCA)
Abu Dhabi, UAE

نسخة الى:

هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة



T | +971 2 616 8200
E | info@2pointzero.com
P.O. Box 34491



A | Level 13, Al Khatem Tower,
Abu Dhabi Global Market Square,
Al Maryah Island, Abu Dhabi – UAE

2pointzero.com

